Announcement



جامعــة العــلـوم والتـقنـيــة في الفــجيـرة UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



Dear Respected University Community

As Salamo Alikom

In line with the directives of the Ministry of Education and the Ministry of Health and Protection on the necessity to complete the vaccination process against Covid-19 virus for all employees of educational institutions in the United Arab Emirates.

Please provide the Office of Human Resources with the information needed from you and your family, according to the attached Excel file, to be included in the vaccination program against Covid-19 virus. Please note that Covid-19 tests will be compulsory, once every two weeks at least, for those who have not received the vaccination and that the University will not provide these tests in the future.

Please send required information from you and your family before the end of Tuesday, 12 January 2021, to your college secretaries or heads of your administrative units, so that the university takes the necessary procedures to start the vaccination process as soon as possible.

Best regards,

السادة منتسب حامعة العلوم والتقنية في الفحيرة

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

تماشياً مع توحيهات وزارة التربية والتعليم ووزارة الصحة ووقاية المحتمع من ضرورة اتمام عملية التطعيم ضد فيروس كوفيد-19 لحميع العاملين بالمؤسسات التعليمية بدولة الأمارات العربية المتحدة

بُرِحَى امداد ادارة الموارد البشرية بالبيانات المطلوبة منكم ومن ذوبكم، وفقاً لملف اكسل المرفق، وذلك لتضمينها في برنامح التطعيم ضد فيروس كوفيد-19 المستحد، علماً بأن احراء الفحوص الخاصة بالفيروس ستكون أحيارية، يمعدل مرة كل أسبوعين على الأقل، لمن لم يحصلوا على التطعيم، وبان الحامعة لن تقوم يتوفير تلك الفحوصات في المستقبل.

بُرحَى إرسال بياناتكم وبيانات ذوبكم قبل نهاية دوام يوم الثلاثاء 12 يناير 2021م إلى سكرتاريات الكليات أو مسؤولي الوحدات الإدارية، ليتم اتخاذ اللازم من قبل الحامعة لإتمام الإحرءات الضرورية للبدء في عملية التطعيم بالسرعة الممكنة.

وتفضلوا سعادتكم بقبول وافر الاحترام.

FORWARD TOGETHER

ننطلق معاً

♥fin □ @ USTFujairah